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Geachte Raad,

Op 29 augustus 2018 ontvingen wij van CDA Gulpen-Wittem artikel 37 vragen over de nieuwe subsi
dieregeling van de Minister voor Medische zorg omtrent regels voor bouw en onderhoud van sportac
commodaties en de aanschaf van sportmaterialen (Staatscourant 2018, nr.40859). Hierbij treft u de 
beantwoording van deze vragen aan.

Vraag 1: Is het college bekend met de nieuwe subsidieregeling van de Minister voor Medische
zorg omtrent regels voor bouw en onderhoud van sportaccommodaties en de aan
schaf van sportmaterialen ter hoogte van 87.000.000 euro?

Antwoord: Het College is bekend met de regeling. Een korte samenvatting van de regeling is vol
ledigheidshalve hieronder bijgevoegd:

Subsidieregeling stimulering bouw en onderhoud sportaccommodaties

Sportverenigingen en sportstichtingen kunnen een subsidie ontvangen voor de bouw 
of het onderhoud van sportaccommodaties of voor de aanschaf of het onderhoud van 
sportmaterialen. Er wordt geen subsidie verstrekt als voor de kosten recht op aftrek 
van inkoop-btw bestaat. Samenvattend en op hoofdlijnen houdt de regeling het vol
gende in:

» de subsidie wordt verstrekt voor activiteiten, die aanvangen vanaf 1 januari 
2019;

« de subsidie bedraagt maximaal 200Zo van de kosten van de subsidiabele activi
teiten, inclusief btw met een maximum van E 2,5 miljoen per jaar;

» subsidies van minder dan E 5.000 worden niet verstrekt;
» subsidies worden verstrekt voor ten hoogste 3 jaar;
» voor activiteiten die zien op energiebesparing en toegankelijkheid kan een

aanvullende subsidie worden verkregen van ten hoogste 150Zo van de kosten 
van de activiteiten, inclusief btw;

» het subsidieplafond bedraagt voor 2019 E 87 miljoen en wordt verdeeld op 
volgorde van binnenkomst van aanvragen (‘wie het eerst komt, het eerst 
maalt’);

» de wijze van subsidieverstrekking is afhankelijk van de hoogte van de aange
vraagde subsidie en of de activiteiten reeds hebben plaatsgevonden;
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Vraag 2: 

Antwoord:

Vraag 3:

Antwoord:

Vraag 4:

Antwoord:

« de sportvereniging of sportstichting dient er zorg voor te dragen dat gesubsi
dieerde sportaccommodaties gedurende 10 jaar na afloop van de subsidiepe
riode ter beschikking gesteld blijven voor de amateursport voor lokale gebrui
kers.

De subsidieregeling treedt in werking met ingang van 1 januari 2019 en vervalt met 
ingang van 1 januari 2024.

Is het college bereid deze subsidieregeling actief onder de aandacht te brengen van al 
onze sportclubs?
Het College is bereid deze regeling onder de aandacht te brengen van de 
sportverenigingen binnen de gemeente. Dit wordt middels de reguliere communicatie
kanalen van de gemeente uitgezet (Website, nieuwsbrief, Social Media) en onze Ver- 
bindingsmakelaar zet dit bij de verenigingen uit in gesprekken en contacten met de 
desbetreffende verenigingen.

Zo ja, is het college bereid dit met spoed te doen, gelet op de zinsnede ’Het uit hoofde 
van het subsidieplafond beschikbare bedrag wordt verdeeld op volgorde van binnen
komst van aanvragen’ (artikel 7 lid 2).
De regeling kan snel onder de aandacht gebracht worden via de in vraag 2 benoemde 
kanalen. Aanvullend hierop is dat de regeling nog niet opengesteld is voor aanvragen. 
Dit kan pas per 1 januari 2019.

Sportclubs draaien op vrijwilligers. Zij hebben vaak al veel taken te verrichten. Een 
subsidieaanvraag vraagt veel expertise en tijd. Is het college bereid sportclubs met de 
eventuele administratie last van de subsidieaanvraag te helpen? Hoe zou deze onder
steuning eruit zien?
Wij (h)erkennen het beeld dat de raad schetst inzake de tijdsinvestering van het doen 
van een subsidieaanvraag. Echter, in de toelichting van de regeling staat op pagina 13 
genoemd dat de gemiddelde tijdsinvestering per aanvraag 7 uur bedraagt. Bij de op
zet van de subsidieregeling is nauw met de sportsector samengewerkt om de admini
stratieve lasten voor de aanvragen zo minimaal mogelijk te houden. De geschatte 
tijdsinvestering is daardoor ook reëel.

Binnen de organisatie is geen capaciteit om de verenigingen administratief te onder
steunen met het subsidietraject. De gemeente kan wel een rol vervullen in het organi
seren van ondersteuning. Zo biedt het Huis voor de Sport deze ondersteuning wel. De 
gemeente kan met het Huis voor de Sport afstemmen dat zij verenigingen doorverwijst 
naar het Huis voor de Sport als er ondersteuning nodig is. Uiteraard is de gemeente 
bereid om specifieke vragen te beantwoorden over de regeling, voor zover dit (inhou
delijk) mogelijk is.
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Als laatste heeft de gemeente een subsidierelatie met de sportverenigingen. Als de 
gemeente daadwerkelijk de verenigingen ondersteunt in het schrijven van de aan
vraag, bestaat theoretisch het risico dat bij niet gewenst resultaat (geen of minder 
subsidie dan aangevraagd) een aansprakelijkheidskwestie kan voortvloeien uit de on
dersteuning.

Met vriendelijke groet,

burgemeester en wethouders van Gulpen-Wittem, 
de secretariļs, de burgert

:ers MCM iëkers-Rutjens


